
بازدید معاون وزیر ورزش از 
اردوی تیم ملی بوکس

پولادگر: مشکلات 
فدراسیون حل می شود

ســیدمحمد پولادگر معاون توســعه 
ورزش قهرمانــی و حرفــه ای وزارت 
ورزش و جوانــان، با حضور در اردوی 
تیم ملی بوکس و بازدید از تمرینات 
ملی پوشــان بــا رئیــس فدراســیون، 
کادرفنــی و ملی پوشــان به گفت وگو 
پرداخــت. معــاون توســعه ورزش 
قهرمانــی و حرفــه ای وزارت ورزش و 
جوانان در بازدید از اردوی ملی پوشان 
گفت: »برای هرکاری زمان دارید، اما 
مسابقات جهانی بوکس دیگر تکرار 
نمی شــود و هــر کدام تــان تنهــا یــک 
فرصــت داریــد تا مــزد زحمــات خود 
را بگیرید. ان شــاءالله در این رویداد 
بتوانید یک مدال ارزشمند به دست 
آوریــد تــا عــاوه بــر ثبــت افتخــار در 
کارنامه خود و کشور، به رشته بوکس 
هم کمک کنید که بیش از این مورد 
توجــه قــرار بگیــرد.« پولادگــر ادامه 
داد: »اصــاً بــه نتیجــه فکــر نکنید، 
اما روی رینگ به شکلی بجنگید که 
وقتی تمام شــد از عملکــرد خودتان 
راضی باشــید و فکــر نکنید کوتاهی 
کرده اید. به شما قول می دهم تمام 
مشــکاتی کــه فدراســیون بوکــس 
بــا آن مواجــه اســت، حل می شــود و 
برای شما در این رویداد بزرگ آرزوی 

موفقیت دارم.«

 
میزبانی ایران از جودوی 

ناشنوایان جهان
رئیــس فدراســیون ناشــنوایان از 
برگــزاری مســابقات جهانــی جــودو 
بــه میزبانــی ایــران در ســال جاری 
خبــر داد: »بــا موافقــت فدراســیون 
جهانــی ناشــنوایان بــرای اولیــن بــار 
ایــن میزبانــی بــه ایــران داده شــد.« 
مهران تیشه گران با اشاره به اهمیت 
میزبانــی از مســابقات بین المللــی 
ادامه داد: »بعد از میزبانی مسابقات 
فوتسال قهرمانی آسیا و دوومیدانی 
آســیا، با موافقت فدراسیون جهانی 
میزبــان برگــزاری مســابقات جهانی 
جودو نیز خواهیم بود که پذیرش این 
میزبانی هــا قطعــاً از نظر جایگاهی و 
اعتباری به نفع فدراسیون ناشنوایان 
ایران اســت.« تیشه گران همچنین 
گفت: »با توجه به حجم زیاد برنامه ها 
در ســال جاری، هــر چنــد شــرایط 
ســختی از نظــر تأمیــن بودجــه بــرای 
اعــزام تیم ها بــه تورنمنت های برون 
مــرزی و برگزاری میزبانی ها خواهیم 
داشــت، امــا ســعی داریــم بهتریــن 
شــرایط را بــرای برگــزاری رقابت ها در 
ایــران فراهم کنیــم تا اعتبار و جایگاه 
خــود را در فدراســیون جهانــی ارتقــا 
دهیم.« رئیس فدراسیون ناشنوایان 
همچنیــن با اشــاره به حضــور 10 تیم 
خارجــی برای شــرکت در مســابقات 
فوتســال قهرمانی آســیا به میزبانی 
ایــران، گفــت: »ایــن رقابت هــا از 11 
اردیبهشت در تهران برگزار می شود 
که سعی داریم میزبان خوبی برای این 

رقابت ها باشیم.«

 
شاخص ها و نمادهای فرانسوی 

در پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس

اعداد سخن می گویند
کمیته بین المللی پارالمپیک با اعام 
فاصلــه ۵00 روز تــا آغــاز بازی هــای 
پارالمپیک ۲0۲۴ پاریس، به بررســی 
اعــداد مهــم، شــاخص ها و برخــی 
نمادهــای فرانســوی در ارتباط با این 
رویــداد ورزشــی پرداخــت. بازی های 
پارالمپیــک ســومین رویداد ورزشــی 
بــزرگ جهــان محســوب می شــوند. 
در ایــن دوره  مســابقات بــه میزبانــی 
پاریس، اعداد و شاخص های مهمی 
از ۴۴00 تا یک وجود دارند که هر کدام 
مفهوم خاصی را در ذهن عاقه مندان 
تداعــی می کننــد. به طــور مثال عدد 
۴۴00 کــه براســاس پیش بینی هــا، 
بیشــترین تعــداد شــرکت کننده در 
بازی هــای پارالمپیــک پاریــس ۴۴00 
ورزشــکار است. همچنین ۲0۲۴ هم 
عدد مهمی حساب شده چرا که سال 
۲0۲۴ میادی برای فرانســه، میزبان 
بازی ها، سال بسیار مهمی محسوب 

می شود!
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روح الله حسینی:

کاراته جای ما را تنگ کرد

سیدروح الله حسینی سرپرست فدراسیون بوکس درباره مشکلات محل تمرین 
تیم ملی بوکس گفت:»پیش از این سالن بوکس حاج احمد ناطق نوری به صورت 
کامــل در اختیــار ایــن رشــته بود اما نیمــی از آن به کاراته واگذار شــده که فضای 
تمرینی ما را محدود کرده و بچه ها برای تمرینات با مشــکل مواجه هســتند. در 
نظر داریم کمپ های تمرینی را با بوکســورهای کشــورهای مطرح در این محل 

برگزار کنیم و واقعاً فضای کوچک این سالن جوابگوی برنامه های ما نیست.«

فرزان عاشورزاده:

از طلای خدابخشی انگیزه گرفتم

فــرزان عاشــورزاده دربــاره انتخــاب دوبــاره اش بــرای حضــور در قهرمانــی 
گفت:»کسب مدال طلای جهان پس از 7 سال توسط مهدی خدابخشی 
انگیزه زیادی به من داد. مهدی نشان داد که پس از 7 سال می توان دوباره 
مــدال طــلای جهــان را تکــرار کرد و ایــن اتفاق بــرای من باعث ایجــاد انگیزه 
شــد وایــن نویــد را داد تا به مســیر خــود ادامه دهم. همه فراز و نشــیب ها از 

مــن چیزی ســاخت کــه فکر می کنم دیگر فرزان ســابق نیســتم.«

علی اکبر یوسفی

بازگشت قهرمان جهان با جام تختی

کادر فنــی تیــم ملــی کشــتی فرنگــی اســامی 90 کشــتی گیر را بــرای حضــور در 
رقابت های بین المللی جام تختی اعلام کرد. چهل و سومین دوره جام تختی ۱۸ 
و ۱9 اردیبهشت در تهران برگزار می شود. علی اکبر یوسفی قهرمان سال ۲0۲۱ 
جهان در ســنگین وزن شــاخص ترین چهره شــرکت کننده در جام تختی است. 
ایــن در حالــی اســت کــه یوســفی مــدت زیــادی از اردوی تیم ملی فاصلــه گرفته 
و حــالا کادرفنــی منتظر اســت تا یوســفی با این مســابقات به تیم ملــی برگردد.

انعکاس اخبار ورزش ایران
    چهارشنبه  30 فروردین 1402  سال بیست و ششم  شماره 7284منهای فوتبال

جیب مان خالی نباشد در هانگژو شگفتی ساز می شویم

سید شهرام هروی:غایبان »انتخابی« 
جایی در اردوی کاراته ندارند

رضاعباســپور: ســال 1۴0۲ بــرای کاراتــه 
ایــران حقیقتــاً ســالی مهــم و پرمشــغله 
اســت. ســالی کــه آغــازش رقابت هــای 
قهرمانی آســیا در مالزی اســت و حسن 
ختامــش رقابت هــای جهانــی ۲0۲3 
مجارســتان خواهــد بــود. ســید شــهرام 
هــروی، ســرمربی تیــم ملــی کاراتــه 
کشــورمان با بیــان این مطلب که هدف 
اصلــی کادرفنــی حضــور در هــر ســه 
رویداد معتبر)آسیایی مالزی، بازی های 
آســیایی هانگژو و جهانی مجارســتان( و 
درخشــش در آنهــا اســت، تأکیــد دارد، 
اگــر ملــی پوشــان کاراتــه ایــران از ســوی 
سیســتم حمایتــی ورزش کشــور خــوب 
حمایــت و همراهــی شــوند، قطعــاً ملی 
پوشان این رشته می توانند ورزش ایران 
را در هــر ســه رویــداد مهــم بین المللــی 
ســربلند کــرده و بــا کســب مدال هــای 
خوشــرنگ بــرگ زریــن دیگــری را در 
کارنامــه پرافتخار کاراتــه ایران در عرصه 
بین المللــی ثبــت و جاودانــه کنند.بــه 
همین بهانه با ســرمربی تیم ملی کاراته 

همــکام شــدیم تــا شــرایط تیــم ملــی و 
کاراتــه ایــران را درمســیرپیش رواز زبــان 

لیــدر فنــی تیــم ملی بشــنویم.

کاراته امسال بیش از سال های 
قبل نیازمند حمایت است

ســید شــهرام هــروی ســرمربی تیــم 
ملــی کاراتــه کشــورمان بابیــان ایــن 
مطلــب کــه امســال بواســطه اینکــه 
کاراته سه رویداد بسیار مهم و سنگین 
را پیــش ر و دارد، نیازمنــد نگاه حمایتی 
ویژه تر از ســوی مسئولان ورزش کشور 
اســت، درخصــوص وضعیــت تیــم 
ملــی و تفکــرات کادرفنــی برای کســب 
موفقیــت دررویدادهــای بین المللــی 
پیش رومی گوید:»امسال همانطوری 
که می دانید، کاراته ایران ســال شــلوغ 
و پرترافیکــی را از نظــر مســابقه ای 
پیــش رو دارد. بنابرایــن شــرایط مــا بــه 
نســبت ســال قبل، قطعاً شــرایط ویژه 
و خاص تــری بــه شــمار مــی رود. مــا تــا 
پایــان ســال ۲0۲3، ســوای لیگ هــای 

کاراتــه وان و تورنمنت هــای معتبــر 
بین المللــی، رقابت هــای قهرمانــی 
آســیا در مالــزی، بازی هــای آســیایی 
هانگژو و رقابت های جهانی بوداپست 
مجارســتان را پیــش رو داریم. بنابراین 
چــاره ای نداریــم جــز اینکــه هــر چــه 
می توانیــم نفــرات بیشــتری را آمــاده و 
سرحال برای مبارزه در هر سه آوردگاه 
در اردوی تیــم ملــی داشــته باشــیم. به 
همین دلیل و باتوجه به شرایط خاص 
اقتصــادی کــه بــر کشــور حکمفرمــا 
اســت، باید دست حمایتی ویژه وزارت 
ورزش، کمیتــه ملی المپیک و حامیان 
مالی را پشــت ســرخود داشته باشیم. 
در اینصــورت اســت کــه می توانیــم 
بی دغدغــه برای درخشــش در هر ســه 
رویــداد معتبــر بین المللــی بــا قــدرت 

مهیــا شــویم.«

بدون مبارزه در انتخابی احدی 
شانس ملی پوش شدن ندارد

هــروی درخصــوص برگــزاری مســابقه 

انتخابی طی روزهای ۵ و 6 اردیبهشت 
و نحــوه حضــور مدعیــان در این رقابت 
تأکیــد دارد:»بــرای اینکــه مرحلــه 
نخســت اردوی تیم ملی را برای حضور 
در رویدادهــای پیــش رو پرقــدرت آغــاز 
کنیــم، بــه همــه مدعیــان شــرکت در 
اردوی تیــم ملــی و حضــور در ایــن 
مســابقات اعــام کردیــم کــه بــدون 
هیــچ بهانــه ای اگردنبــال ملــی پــوش 
شدن هســتند، باید دررقابت انتخابی 
تیــم ملی که روزهای ۵و 6 اردیبهشــت 
در تهــران تــدارک دیــده شــده اســت، 
مبــارزه کننــد. برفرض مثــال اگر برخی 
ســتاره ها بــه هــر دلیــل نتواننــد نتیجه 
لازم را در انتخابــی کســب کننــد و یــا 
شکست پایان کار آنها در این مسابقه 
باشــد، ما به عنوان کادرفنی این مجوز 
را داریــم کــه در هــر وزن بعد از بررســی 
فنــی، یــک نفر را با نظر نهایی خودمان 
بــه اردو دعوت کنیــم. بجز این مواردی 
کــه عــرض کردم دیگر هیــچ راهی برای 

ملــی پوش شــدن وجــود نــدارد.«

پول باشد، هیچ تورنمنتی را از 
دست نمی دهیم

هــروی درمــورد اعزام هــای بین المللــی 
معتقــد  تــه  را کا لــی  ما یط  شــرا و 
است:»ســوای تورنمنت هــای اصلــی 
کــه گفتم، برای اینکه آماده تر شــویم و 
تن بچه ها به تن رقبای خارجی بخورد، 
نیــاز بــه حضــور در رقابت هــای کاراتــه 
وان و لیگ هــای جهانــی داریــم. چــون 
تمریــن بخشــی از کار مــا برای رســیدن 
بــه آمادگــی اســت. بخــش مهــم دیگر 
اعزام هــای بین المللــی اســت کــه آن 
دیگــر دســت مــا نیســت و برمــی گردد 
بــه تــوان مالــی فدراســیون و حمایــت 
مجموعــه ورزش کشــور. اگر جیب مان 
خالــی باشــد قطعــاً اعزامی هــم در کار 
نخواهــد بــود. توقــع موفقیتــی هــم 
نبایــد از کاراتــه داشــته باشــیم. مــن 
۴ بــار تجربــه بازی هــای آســیایی دارم. 
ایــن قــول را می دهــم اگــر در هانگــژو 
خــوب حمایــت شــویم شــگفتی ســاز 

خواهیــم بــود.«

نشست فدراســیون با پژمان درستکار 
ســرمربی تیــم ملــی کشــتی آزاد بــرای 
بررســی نتایــج تیــم ملــی در قهرمانــی 
آســیا برگزار شــد. آزادکاران با یک طا، 
یــک نقــره و ســه برنــز و ایســتادن روی 
ســکوی ســومی بدتریــن نتیجــه تاریــخ 
را در قزاقســتان ثبــت کردنــد. داشــتن 
دو فینالیســت و یــا کســب یــک طا در 
قهرمانی آســیا تا قبل از این هم سابقه 
داشــت امــا ایســتادن روی ســکوی 
ســومی بی سابقه بود. حتی سال ۲000 
تیــم ملــی کشــتی آزاد با وجود داشــتن 
دو فینالیســت از رســیدن به مدال طا 
بازمانــد امــا بــا ایــن وجــود در رده بندی 

تیمــی دوم آســیا شــدند امــا ایــن بــار 
شاگردان درستکار رکوردشکنی کردند 
و ســوم آســیا شــدند و حالا فدراســیون 
کشــتی می خواهد این نتایج را بررســی 
کند. البته بیشتر از اینکه این نشست 
محلــی برای بررســی عملکــرد تیم ملی 
باشــد، شــبیه بــه جلســه تفهیــم اتهام 
بود. در نشســت بررسی دلایل ناکامی 
بایــد عــاوه بــر مســئولان فدراســیون 
تعدادی از کارشناســان و پیشکسوتان 
هــم حضور داشــته باشــند امــا علیرضا 
دبیــر و محســن کاوه بــه عنــوان مدیــر 
تیم هــای ملــی تنهــا حاضــران در ایــن 
نشســت بودنــد. بــر خــاف ماجــرای 

درگیــری امیرحســین زارع بــا کامــران 
قاســمپور که رســانه ها خبر از بازگشت 
حمیــد ســوریان داده بودنــد امــا او هــم 
در ایــن نشســت حضــور نداشــت. در 
ایــن نشســت علیرضــا دبیــر و محســن 
کاوه مشــکات فنــی و جســمانی تیــم 
را بــرای پژمــان درســتکار شــمردند و 
در نهایــت هــم در ایــن نشســت ســه 
ســاعته درســتکار قبــول کــرد کــه تیــم 
دچار مشکات فنی و جسمانی بوده و 
البته فدراسیون هم اعام کرد از پژمان 
درســتکار تــا المپیــک حمایــت می کند 
و ســرمربی تیــم ملــی هــم گزارشــی از 
دلایــل ناکامــی تیــم ملــی بــه صــورت 

مکتــوب ارائــه کنــد. حتــی دســتیاران 
درســتکار هــم تغییــر نخواهنــد کــرد 
و او بــا همیــن کادر بــه راهــش ادامــه 
می دهــد؛ راهــی که البته بســیار پرپیچ 
و خــم اســت و دو رویــداد مهم در پیش 
رو قــرار دارد؛ ابتــدا بازی های آســیایی و 
بــه فاصلــه بســیار کــم قهرمانــی جهان 
در صربســتان. یکــی از دلایــل نتایــج 
ضعیــف در قهرمانــی آســیا از ســوی 
پیشکســوتان و کادر فنــی نداشــتن 
کادر فنــی قوی عنوان شــد امــا با وجود 
برگــزاری ایــن نشســت حتــی یــک نفــر 
هم از دســتیاران پژمان درستکار تغییر 

نمی کنــد.

نشست بررسی ناکامی تاریخی کشتی آزاد در آسیا

بدون تغییر پیش به سوی جهانی

سرمربی تیم ملی کاراته 
ایران درواکنش به 

پیشنهاد پاداش های 
نقدی سیستم 

مدیریتی ورزش برای 
قهرمانان طلایی، 

نقره ای و برنزی 
بازی های آسیایی 

2023 هانگژو تأکید 
دارد:»حقیقتاً شنیدن 

اینکه قرار است به 
مدال آوران طلایی، 

نقره ای و برنزی 
هانگژو، به ترتیب 500 

میلیون، 100 میلیون 
و 50 میلیون تومان 
پاداش بدهند، حال 
آدم را خراب می کند. 
سال 2010 یعنی 13 

سال پیش در بازی های 
آسیایی گوانگژو به 

مدال آوران طلا، نقره و 
برنز 150، 100 و 75 سکه 

طلا پاداش اهدا شد با 
کلی جوایز چشمگیر 

دیگر، اما حالا بجای 
اینکه این رقم با توجه 

به تورم عجیب و غریبی 
که داریم، افزایش 

قابل توجهی داشته 
باشد، این طور آب رفته 
است! این اصلاً تصمیم 

جالبی نیست و اطمینان 
دارم اگر قطعی 

شود، تأثیر منفی 
روی انگیزه قهرمانان 
برای افتخارآفرینی و 

کسب مدال در هانگژو 
خواهد داشت.


